
Referat – Møde Fælles Arbejdsmiljø 
SDU Slagelse 
 
 
Onsdag den 31. januar 2024 kl. 08.30-09.30 
Online 
 
Deltagere: 
 
Peter Møllgaard, Birgitte Sloth, Ditte Bjerrisgaard Bundesen, Bettina Heramb Edelweiss, Søren E. 
Frandsen (afbud), Ditte Emde Andersen, Claus Trap Christensen, Per Mortensen (afbud), Christa 
Jalking, Birgit Jahn, Lars Tiedemann, Susanne Rønberg, Anders Nyegaard Mikkelsen (afbud), Jan 
Helberg (afbud), Per Krogh Hansen, Stine Grøndal Skovlund, Lone Grønbæk Jørgensen, Jørgen 
T. Lauridsen, Dannie Kjeldgaard, Gitte Storgaard Klausen, Annette Schmidt, Charlotte Damkjær 
Jacobsen og Kirsten Lambert 
 
 
Ad 1. Godkendelse af dagsorden 
 
Ingen kommentarer. 
 
Ad 2. Hvordan sikrer vi et godt arbejdsmiljø på SDU Slagelse frem mod sommer 2027? 
 
Estimat over antal studerende: 

• 2024: 320 studerende 
• 2025: 150 studerende 
• 2026: 50 studerende 
• 2027: 11 studerende 

 
Rammeaftalen er udleveret og gennemgået, og i tiden frem mod 30. april holder ledelsen møder 
med medarbejderne og indgår aftaler.  
 
I takt med at antallet af studerende og ansatte daler, vil studie- og arbejdsmiljøet på campus blive 
påvirket i negativ retning, og det er derfor vigtigt løbende at have fokus på trivsel og fællesskab. 
 
Arbejdsmiljørepræsentanter drøftede mulighederne for at sikre et fortsat godt arbejdsmiljø på 
baggrund af følgende forslag / eksempler: 
 
Tilstedeværelse på campus: 
 
• Fortætning – personalet flytter til kontorer i nærheden af hinanden 
• Koordinering af fysisk tilstedeværelse på campus 
• Faste træffetider for underviserne – koordineret med øvrige 
• Faste undervisningsdage – koordineret med øvrige 
• Ansatte, som skal omplaceres/overflyttes senere, bevarer tjenestested på SDU Slagelse længst 

muligt  
• Flest mulige aktiviteter på SDU Slagelse fx eksamen, vejledning, kurser, workshops, 

konferencer, seminarer og møder 
• Kolleger fra øvrige campusser, fx arbejdsmiljørepræsentanter, har arbejdsdage i Slagelse 

  



Til ovenstående havde arbejdsmiljørepræsentanterne følgende kommentarer: 
 
• Arbejdsmiljørepræsentanterne vil gerne være til stede på campus, hvis kollegerne ønsker det.  
• Arbejdsmiljørepræsentanterne vil have en løbende dialog med og opmærksomhed på 

kollegerne. 
• Flytning til andet kontor tættere på kollegerne er i udgangspunktet frivillig og sker kun, hvis man 

selv ønsker det. 
• Godt at studerende og ansatte er placeret i nærheden af hinanden, så der bliver skabt et fælles 

miljø. 
• Det kan komme på tale at udleje dele af bygningen.  
• Hvis undervisningen skal koncentreres på få og aftalte ugedage, skal fakulteter og institutter 

prioritere det skarpt.  
• Beslutningen om de aftalte ugedage skal kommunikeres ud hurtigst muligt til kolleger, som 

koordinerer og planlægger undervisning.  
• Emnet om særlige hverdage med undervisning og tilstedeværelse kommer på dagsordenen for 

kommende Dialogforum, Campusråd og øvrige relevante møder. 
 
Sociale aktiviteter for personalet: 
 
• Daglig fælles frokost - nu i frokoststuen på 2. sal 
• Fælles morgenmad og frokost – nu fælles morgenmad en gang hver måned og fælles frokost 

en gang hvert semester (afholdes af campus) 
• Sociale aktiviteter – nu sommerfest og julefrokost samt ad hoc-events i løbet af året (afholdes af 

personaleforeningen) 
• Campusmidler kan bruges til sociale aktiviteter for personalet 
• Personaleforening – foreningens fremtid drøftes på generalforsamling i februar/marts 
 
Til ovenstående havde arbejdsmiljørepræsentanterne følgende kommentarer: 

• Der kan være forskelligt behov for sociale aktiviteter med kollegerne. Nogle ønsker ofte at være 
sammen, andre foretrækker færre eller ingen sociale aktiviteter. 

• Der er måske snarere brug for aktiviteter i hverdagen, som kan holde personalet sammen i 
stedet for halvårlige ’større’ events som sommerfest og julefrokost.  

• Det bliver drøftet blandt personalet, hvilke behov og ønsker de enkelte har til sociale aktiviteter. 
• Ved næste generalforsamling i Personaleforeningens drøftes ligeledes behov og ønsker til 

foreningens aktiviteter. 
 
Generelt: 
 
• Arbejdsmiljørepræsentanterne ønsker at modtage informationer fra SDU Slagelse. 

Fremover vil de modtage campus’ nyhedsbrev. Nyttige links er:  
 
https://sdunet.dk/da/slagelse,  
https://sdunet.dk/da/enheder/byerne/slagelse/information/info-faq-om-sdu-slagelse 
https://sdunet.dk/da/enheder/byerne/slagelse/information/campusrad  
 

Ad 3. Eventuelt 
 
Ingen kommentarer. 
 
Der indkaldes til nyt møde mellem arbejdsmiljørepræsentanter og campusledelse i maj. 
 
Kirsten Lambert 01.02.2024 
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